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ELECTRONIC RECORD AND 

SIGNATURE DISCLOSURE 

By checking the 'I agree to use electronic records and signatures' box, you confirm and agree 

that: 

 You can access and read this ELECTRONIC RECORD AND SIGNATURE 

DISCLOSURE document ("Consent Disclosure"). 

 You agree to electronically receive from Ford Motor Credit Company LLC, Ford Credit 

Canada Company, or Lincoln Automotive Financial Services (collectively, “Ford 

Credit”), and electronically execute as needed, one or more document(s), including 

required legal notices and disclosures, through your DocuSign, Inc. (“DocuSign”) user 

account for the requested transaction (“Transaction”).  

 You have a valid email address and that your computer, mobile, tablet or similar device 

used to access this Consent Disclosure has internet access, a current browser, and 

computer software that are capable of receiving, accessing, displaying, and either printing 

or storing this Consent Disclosure and the Transaction. See hardware and software 

requirements below. 

 You agree that your activity in electronic form constitutes your agreement and consent, 

including but not limited to touching or clicking an appropriately designated icon or 

applying the electronic signature that you create or adopt to sign the Transaction 

documents. 

 You are able to download, save, and print the Transaction from the DocuSign user 

account for a period of 120 days after execution. Accordingly, you must download, save, 

or print a copy for your records of this Consent Disclosure and all documents for the 

Transaction. 

 For US Transactions subject to the Truth in Lending Act, before you sign the 

Transaction, you are entitled to certain disclosures in a form that you may keep. You may 

always download, save, or print a copy of the document before signing it, by selecting the 

option when reviewing the document within DocuSign. 

 If you are using a mobile device to complete the Transaction, you may need to rotate 

your phone to horizontal (i.e. landscape mode) for the document to fit to your device, and 

have any rotation lock or portrait-orientation lock settings are turned off. 

 Until or unless you notify Ford Credit as described below, you consent to receive 

electronic communications for the notices, disclosures, and documents for the requested 

Transaction. 

Electronic Record and Signature Disclosure created on: 3/8/2023 5:13:28 AM
Parties agreed to: John Ward



If you do not wish to execute the Transaction electronically or if you require corrections to the 

Transaction documents, simply click the 'Decline' option from the drop-down menu in DocuSign 

when accessing the documents. This will indicate to us that you do not consent to electronic 

communications regarding the Transaction, and you will no longer be able to use your DocuSign 

user account to access the Transaction. This may result in a longer time for us to process the 

requested transaction using paper. If you require corrections to the Transaction documents, 

please contact the person who sent them to you. 

Paper Copy of the Transaction 

You can request a paper copy of the Transaction at no charge. Requests may be made as follows: 

 In the US – by email to fcogcsu@ford.com or by mail to Ford Motor Credit Company 

LLC, PO Box 31111 MD: 280 Tampa, FL 33619 

 In Canada – by email or by mail to Ford Credit Canada Company, Box 1800 RPO 

Lakeshore West, Oakville, ON L6K 0J8 

 Municipal Finance – by email fcmuni@ford.com or by mail to Ford Motor Credit 

Company LLC, 1 American Road MD 7500 Dearborn, MI 48126 

In the body of such request you must state you are requesting a paper copy along with your full 

name, account number, and address. A request to receive a paper copy of the Transaction will be 

construed as a request to withdraw consent to receive further electronic communications for the 

Transaction. 

Updating Contact Information  

After execution of the Transaction, you agree to update your contact information if your email 

address changes. You acknowledge and agree that if we send you an electronic communication 

about the Transaction, but you do not receive it because your contact information is incorrect or 

out of date, we will be deemed to have provided that communication to you. 

To update your information, requests may be made as follows: 

 In the US – by email to fcogcsu@ford.com or by mail to Ford Motor Credit Company 

LLC, PO Box 31111 MD: 280 Tampa, FL 33619 

 In Canada – by email or by mail to Ford Credit Canada Company, Box 1800 RPO 

Lakeshore West, Oakville, ON L6K 0J8 

 Municipal Finance – by email fcmuni@ford.com or by mail to Ford Motor Credit 

Company LLC, 1 American Road MD 7500 Dearborn, MI 48126 

Please provide your old email address, your new email address, your full name, your account 

number, and your address in the body of the request. 

Withdrawing Consent 
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After execution of the Transaction, you may withdraw your consent to receive electronic 

communications for the Transaction. Please include your full name, your account number, and 

your address in the body of the request with a statement that you are withdrawing your consent 

to electronic communications. Requests may be made as follows: 

 In the US – by email to fcogcsu@ford.com or by mail to Ford Motor Credit Company 

LLC, PO Box 31111 MD: 280 Tampa, FL 33619 

 In Canada – by email or by mail to Ford Credit Canada Company, Box 1800 RPO 

Lakeshore West, Oakville, ON L6K 0J8 

 Municipal Finance – by email fcmuni@ford.com or by mail to Ford Motor Credit 

Company LLC, 1 American Road MD 7500 Dearborn, MI 48126 

Withdrawal of consent for the Transaction does not affect other consents for electronic 

communications that you have entered with Ford Credit. 

Required Hardware and Software** 

Browsers: 

Latest stable release (except where noted) of Microsoft Edge, Firefox®, 

Safari™ (MAC OS only) 12+, Google Chrome®. Pre-release (e.g., beta) 

versions of operating systems and browsers are not supported 

Mobile Devices 

(signers only): 
Apple iOS® 11+; Android™ 5.0+ 

Mobile Signing: 
Apple iPhone iOS® 13.0+, iPad® iOS 3.0+, iPod Touch® iOS 3.0+. 

Android™ 5.0+. Windows 8+, Windows Phone. 

PDF Reader: 

 Acrobat Reader or similar software might be required to view and 

print PDF files 

 Your PDF reader must be able to open PDF 1.5+ 

Email: Access to a valid email account 

Screen 

Resolution: 
1024x768 minimum (for desktops and laptops) 

Security 

Settings: 

 Allow per session cookies 

 Users accessing the internet behind a Proxy Server must enable HTTP 

1.1 settings through a proxy connection 

 Firewall settings must allow access to the server:  

https://docucdn-a.akamailhd.net. DocuSign leverages Akamai as a 

content delivery service to enhance the application’s performance 

Printer or 

Storage Space: 

You will need access to a printer or sufficient storage space available to save 

the information 

**These minimum requirements are subject to change from time to time and it is the Subscriber's 

responsibility to comply with these requirements as they change. The most current system and 

mailto:fcogcsu@ford.com
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software requirements are available on DocuSign's public website and 

https://support.docusign.com/guides/signer-guide-signing-system-requirements.  

DIVULGATION RELATIVE AUX 

SIGNATURES ET AUX DOSSIERS 

ÉLECTRONIQUES 

En cochant la case « J'accepte d'utiliser des signatures et des dossiers électroniques », vous 

confirmez et acceptez que : 

 vous pouvez accéder et lire le présent document DIVULGATION RELATIVE AUX 

SIGNATURES ET AUX DOSSIERS ÉLECTRONIQUES (« Divulgation de 

consentement »). 

 vous acceptez de recevoir de Ford Motor Credit Company LLC, Compagnie Crédit Ford 

du Canada, ou Services financiers Automobiles Lincoln (collectivement « Crédit Ford ») 

un ou plusieurs document(s) à signer sous un format électronique, y compris les avis et 

divulgations d’ordre juridique par l’entremise de votre compte d’utilisateur DocuSign, 

Inc. (« DocuSign ») pour la transaction requise (la « Transaction »). 

 que vous disposez d'une adresse électronique valide et que votre ordinateur, votre 

téléphone portable, votre tablette ou tout autre appareil similaire utilisé pour accéder à la 

présente Divulgation de consentement, un navigateur à jour et un logiciel informatique 

capables de recevoir, d'accéder, d'afficher et d'imprimer ou de stocker la présente 

Déclaration de consentement et la Transaction. Voir la configuration matérielle et 

logicielle requise ci-dessous. 

 vous acceptez que votre activité sous forme électronique constitue votre accord et votre 

consentement, y compris, mais sans s'y limiter, le fait de toucher ou de cliquer sur une 

icône désignée de manière appropriée ou d'appliquer la signature électronique que vous 

créez ou adoptez pour signer les documents de la Transaction. 

 vous pouvez télécharger, sauvegarder et imprimer la Transaction à partir du compte 

utilisateur de DocuSign pendant une période de 120 jours après sa signature. Par 

conséquent, vous devez télécharger, sauvegarder ou imprimer une copie pour vos 

dossiers de la présente Déclaration de consentement et de tous les documents relatifs à la 

Transaction. 

 Pour les transactions américaines soumises à la Loi sur la transparence en matière de 

prêts, vous avez droit, avant de signer la transaction, à certaines informations sous une 

forme que vous pouvez conserver. Vous pouvez toujours télécharger, sauvegarder ou 

imprimer une copie du document avant de signer, en sélectionnant cette option lorsque 

vous consultez le document dans DocuSign. 

https://www.docusign.com/
https://support.docusign.com/guides/signer-guide-signing-system-requirements


 si vous utilisez un appareil mobile pour effectuer la Transaction, il se peut que vous 

deviez faire pivoter votre téléphone à l'horizontale (c'est-à-dire en mode paysage) pour 

que le document s'adapte à votre appareil, et que tout paramètre de verrouillage de la 

rotation ou de l'orientation en mode portrait soit désactivé. 

 à moins d’informer Crédit Ford ou si vous informez Crédit Ford de la manière décrite ci-

dessous, vous acceptez de recevoir des communications électroniques pour les avis, les 

divulgations et les documents relatifs à la Transaction demandée 

Si vous ne souhaitez pas signer la Transaction par voie électronique ou si vous souhaitez 

apporter des corrections aux documents de la transaction, il vous suffit de cliquer sur l'option 

« Refuser de signer » dans le menu déroulant de DocuSign lorsque vous accédez aux documents. 

Cela nous indiquera que vous ne consentez pas aux communications électroniques concernant la 

Transaction et vous ne pourrez plus utiliser votre compte utilisateur DocuSign pour accéder à la 

Transaction. Cela peut entraîner un délai plus long pour le traitement de la transaction demandée 

sur papier. Si vous souhaitez que des corrections soient apportées aux documents de la 

Transaction, veuillez contacter la personne qui vous les a envoyés. 

Copie papier de la transaction 

Vous pouvez demander une copie papier de la Transaction sans frais. Les demandes peuvent être 

soumises comme suit : 

 Aux États-Unis – par courriel à fcogcsu@ford.com ou la poste à Ford Motor Credit 

Company LLC, PO Box 31111 MD: 280 Tampa, FL 33619 

 Au Canada – par courriel ou par la poste à Compagnie Crédit Ford du Canada, Boîte 

1800 COP Lakeshore West, Oakville (Ontario)  L6K 0J8 

 Financement municipal – par courriel au fcmuni@ford.com ou par la poste à Ford Motor 

Credit Company LLC, 1 American Road MD 7500 Dearborn, MI 48126 

Dans le corps de cette demande, vous devez indiquer que vous demandez une copie papier ainsi 

que votre nom complet, votre numéro de compte et votre adresse. Une demande de réception 

d'une copie papier de la Transaction sera interprétée comme une demande de retrait du 

consentement à recevoir d'autres communications électroniques pour la Transaction. 

Mise à jour de vos coordonnées de contact  

Après la signature de la Transaction, vous acceptez de mettre à jour vos coordonnées si votre 

adresse électronique change. Vous reconnaissez et acceptez que si nous vous envoyons une 

communication électronique concernant la Transaction, mais que vous ne la recevez pas parce 

que vos coordonnées sont erronées ou obsolètes, nous serons réputés vous avoir fourni cette 

communication. 

Pour mettre à jour vos coordonnées de contact vous pouvez soumettre des demandes comme suit 

: 

mailto:fcogcsu@ford.com
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 Aux États-Unis – par courriel à fcogcsu@ford.com ou la poste à Ford Motor Credit 

Company LLC, PO Box 31111 MD: 280 Tampa, FL 33619 

 Au Canada – par courriel ou par la poste à Compagnie Crédit Ford du Canada, Boîte 

1800 COP Lakeshore West, Oakville (Ontario)  L6K 0J8 

 Financement municipal – par courriel au fcmuni@ford.com ou par la poste à Ford Motor 

Credit Company LLC, 1 American Road MD 7500 Dearborn, MI 48126 

Veuillez fournir votre ancienne adresse de courriel, votre nouvelle adresse de courriel, votre nom 

au complet, votre numéro de compte et votre adresse dans le corps de la demande. 

Annulation du consentement 

Après la signature de la Transaction, vous pouvez retirer votre consentement à recevoir des 

communications électroniques pour la Transaction. Veuillez inclure votre nom complet, votre 

numéro de compte et votre adresse dans le corps de la demande, en précisant que vous retirez 

votre consentement aux communications électroniques. Les demandes peuvent être soumises 

comme suit : 

 Aux États-Unis – par courriel à fcogcsu@ford.com ou la poste à Ford Motor Credit 

Company LLC, PO Box 31111 MD: 280 Tampa, FL 33619 

 Au Canada – par courriel ou par la poste à Compagnie Crédit Ford du Canada, Boîte 

1800 COP Lakeshore West, Oakville (Ontario)  L6K 0J8 

 Financement municipal – par courriel au fcmuni@ford.com ou par la poste à Ford Motor 

Credit Company LLC, 1 American Road MD 7500 Dearborn, MI 48126 

Le retrait du consentement pour la Transaction n'affecte pas les autres consentements pour les 

communications électroniques que vous avez conclues avec Crédit Ford. 

Matériel et logiciel requis** 

Navigateurs : 

Dernière version stable (sauf indication contraire) de Microsoft Edge, 

Firefox®, Safari™ (MAC OS uniquement) 12+, Google Chrome®. Les 

versions préliminaires (par exemple, bêta) des systèmes d'exploitation et 

des navigateurs ne sont pas prises en charge. 

Appareils mobiles 

(seulement pour les 

signataires) : 

Apple iOS® 11+; Android™ 5.0+ 

Signature sur 

appareils mobiles : 

Apple iPhone iOS® 13.0+, iPad® iOS 3.0+, iPod Touch® iOS 3.0+. 

Android™ 5.0+. Téléphones Windows 8+, Windows. 

Lecteur PDF : 

 Acrobat Reader ou un logiciel similaire peut être nécessaire pour 

consulter et imprimer les fichiers PDF 

 Votre lecteur PDF doit être en mesure d’ouvrir les PDF 1.5+ 

Courriel : Accès à un courriel valide 
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Résolution d’écran : 1024X768 minimum (pour postes de travail et ordinateurs portables). 

Paramètres de 

sécurité : 

 Permettre des témoins par session 

 Les utilisateurs accédant à Internet en passant par un serveur proxy 

doivent activer les paramètres HTTP 1.1 via une connexion proxy. 

 Les paramètres du pare-feu doivent permettre l’accès au serveur :  

https://docucdn-a.akamailhd.net. DocuSign exploite Akamai 

comme service de diffusion de contenu pour améliorer les 

performances de l'application. 

Imprimante ou 

espace de stockage : 

Vous aurez besoin d’un accès à une imprimante ou de suffisamment 

d’espace de stockage pour sauvegarder l’information. 

** Ces exigences minimales sont susceptibles d'être modifiées de temps à autre et il incombe à 

l'abonné de se conformer à ces exigences au fur et à mesure de leur modification. Les exigences 

les plus récentes en matière de système et de logiciel sont disponibles le site Web de DocuSign 

destiné au public et à l’adresse https://support.docusign.com/guides/signer-guide-signing-system-

requirements. 
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